

Technical fault announcement – Gas Turbine 2

The Company would like to advise the investor community, the Capital Market Authority and the Muscat Security Market that one of the Gas Turbines tripped on early morning of 29th October 2018 on generator protection alarm due to earth fault in electricity generator unit. The site maintenance team along with a specialist from the Original Equipment Manufacturer (OEM) performed visual inspection which indicated the need for major maintenance work that may last 4 to 6 weeks.

Financial impact to The Company is estimated at One Million OMR (covering revenue loss and cost of repairs).

The Company has informed the insurers about the incident and a loss adjustor will be appointed accordingly. Further updates will be provided as and when they are available to the Company.

إعلان عن عطل فني في المولد الكهربائي الثاني

تود الشركة ان تعلن للمستثمرين وهيئة السوق المالية وسوق مسقط للأوراق المالية بان إحدى مولدات الطاقة والتي تعمل بالتوربين الغازي توقف عن العمل في 29 أكتوبر 2018 نتيجة خلل فني في وحدة مولد الكهرباء مما نتج عنه التوقف التلقائي عن طريق الحماية الذاتية للوحدة.

بادر فوراً فريق الصيانة في المحطة وبمساندة فنية من خبير الشركة المصنعة للمعدات المتأثرة بإجراء الفحص البصري الذي أشار إلى الحاجة لأعمال الصيانة الرئيسية والتي قد تدوم من 4 إلى 6 أسابيع.

تقدر الآثار المالية للشركة والنتيجة من هذا العطل الفني بمليون ريال عماني (مجمّل خسائر الإيرادات وتكاليف التصليح).

أبلغت الشركة شركات التأمين بالحادث على أمل تسوية جزء من الخسائر لاحقاً.

وسيتّم توفير المزيد من المستجدات عندما تكون متاحه للشركة



Muhammad Bilal Akhtar Khan
(Company Secretary)

